



BMB INVESTMENT BANK

**Public announcement relating to
Bahrain Middle East Bank B.S.C.**

26 April 2017

إعلان عام متعلق

بنك البحرين والشرق الأوسط ش.م.ب.

٢٦ أبريل ٢٠١٧

Bahrain Middle East Bank B.S.C. (the "Bank" or "BMB") would like to inform the shareholders of the following:

1- The Board of Directors has accepted the resignation of **Sheikh Abdullah Al Sabah**, Vice Chairman of the Board of Directors, thanking him for his service to the Board and to the Bank.

2- Upon the request of AN Investment WLL, the majority shareholder owning 68.22% of the issued and paid-up capital of BMB, the Board of Directors has accepted the appointment of **Mr. Murat Solak** as a non-executive director on the Board of Directors of BMB. Furthermore, the Board of Directors elected Mr. Solak as Vice-Chairman of the Board.

3- The Board of Directors has accepted the resignation of **Mr. Ritchie Skelding**, Chief Executive Officer, thanking him for his service to the Bank. His last working day will be 30 April 2017.

يود بنك البحرين والشرق الأوسط ش.م.ب. ("البنك" أو "بي ام بي") أن يعلن عن:

١- قبول مجلس الإدارة إستقالة الشيخ عبدالله الصباح وهو نائب رئيس مجلس الإدارة، شاكرين له على جهوده المقدمة للمجلس والبنك.

٢- بناءً على الطلب المقدم من ايه ان انفيستمنت ذ.م.م. وهي الشركة المساهمة بنسبة ٦٨,٢٢% من رأس المال الصادر والمدفوع في بي ام بي، أقدم مجلس الإدارة بقبول تعيين السيد مورات سولاك كعضو غير تنفيذي في مجلس إدارة بي ام بي. كما تم انتخاب السيد مورات سولاك كنائب رئيس مجلس الإدارة.

٣- قبول مجلس الإدارة إستقالة السيد ريتشي سكلندج وهو الرئيس التنفيذي، شاكرين له على جهوده المقدمة للبنك. سيكون آخر يوم عمل له يوم ٣٠ أبريل ٢٠١٧.

Duly authorised signatory
for and on behalf of

Bahrain Middle East Bank B.S.C.

المفوض بالتوقيع
باسم وبالنيابة عن

بنك البحرين والشرق الأوسط ش.م.ب.

Bahrain Middle East Bank B.S.C. is licensed as a conventional wholesale bank by the Central Bank of Bahrain.

بنك البحرين والشرق الأوسط ش.م.ب. مرخص من قبل مصرف البحرين المركزي كمصرف تقليدي في قطاع الجملة.